


Меня зовут Михаил Новахов и я являюсь членом Ассамблеи штата Нью-Йорк, в котором вы живете. Представляю Вас и Вашу семью – большая честь и привилегия для меня. Как эмигрант из бывшего Советского Союза я приехал в эту страну практически ин с чем в поисках американской мечты и нашёл ее: начиная с ведения передач на радио и заканчивая избранием в члены Ассамблеи штата Нью-Йорк. Эта страна и город мне дали много и я хочу отплатить добро взамен.

**Дорогой сосед,**



I am your Assemblyman, Michael Novakhov. It is both an honor and a privilege to represent you and your family. As an immigrant from the former Soviet Union, I came to this country with next to nothing in search of the American Dream, and I have found it, from hosting a radio show to being elected State Assemblyman. This country and city have given me so much. Having said that, I wanted to take this time to update you on the progress we have made during my first 100 days in office.

**Dear Neighbor:**





**My First 100 Days Serving You!**

**Результаты Моих Первых 100 Дней!**

ASSEMBLYMAN  
**MICHAEL NOVAKHOV**  
45<sup>th</sup> ASSEMBLY DISTRICT

New York State Assembly • Albany, NY 12248

PRSRT STD.  
US Postage  
PAID  
Albany, NY  
Permit No. 75



ASSEMBLYMAN  
**MICHAEL NOVAKHOV**  
45<sup>th</sup> ASSEMBLY DISTRICT

**Submit Your News!**

Do you have a local community, school, or civic event you would like our neighbors to know about? Let our office know and we'll help spread the word!

Email [novakhovm@nyassembly.gov](mailto:novakhovm@nyassembly.gov) or call 718-743-4078

“Thank you for giving me the opportunity to represent you and your family!”

## In my first 100 days, I've drafted and cosponsored over 85 bills that serve and protect our community.

### Here are some highlights:

#### Legislation that Protects Our Children:

I co-sponsored legislation that ensures no child in our district will go hungry while in school (A.1941).

I also co-sponsored a bill that would require any individual arrested for a crime against children to give a DNA sample. This will allow our criminal justice system to identify them and prevent future crimes against our most vulnerable, our children (A.4467).

#### Legislation for Our Seniors

As a member of the Aging Committee, I have made our seniors and aging community a priority. I co-sponsored legislation that creates guides and offers assistance for seniors to navigate personal medical prescriptions. Giving our seniors the independence they need to make their own medical decisions is vital to our community members and their personal rights. (A.5033)

#### Public Safety and Criminal Justice Reform

One of the most important issues within our community is Public Safety and keeping our community safe. In the last 100 days, I have fought to pass legislation that combats crime in our district and keeps our families safe. Here are some highlights:

- I support legislation that calls for changes to the failed bail reform laws. We demand that discretion goes back to our judges, giving them the ability to keep repeat offenders off of our streets and out of our community (A.3183).
- Our law enforcement officers are part of our community and keep our community safe. That is why I support legislation that makes the exposure of any first responder to Fentanyl a Class B Felony. This bill will ensure our first responders are safe, supported, and secure while protecting our community. (A.4085-A)
- Our community has been combating the sale of illegal cannabis and it needs to be stopped. As your Assemblyman, I am working to draft a bill that targets and combats illegal cannabis dispensaries and makes their sales a criminal offense. Our community will not stand and watch as illegal and unregulated substances are sold to our children or community members.

## За первые 100 дней я разработал и выступил соавтором более 85 законопроектв, которые защищают нашу общину.

### Вот некоторые основные моменты:

#### Законодательство, защищающее наших детей

Я выступил соавтором закона, который гарантирует, что ни один ребенок в нашем округе не останется голодным во время учебы в школе (A.1941).

Я также выступил соавтором законопроекта, согласно которому любой человек, арестованный за преступление против детей, должен сдать образец ДНК. Это позволит нашей системе уголовного правосудия выявлять преступников и предотвращать будущие преступления против наших детей – одной из самой уязвимой группы населения (A.4467).

#### Законодательство для наших пенсионеров

Как член Комитета по вопросам пожилых я ставлю своим приоритетом заботу о людях преклонного возраста. Я был соавтором законопроекта по созданию памятки с информацией о часто прописываемых медикаментах по рецепту. Предоставление пожилым людям возможности выбора, необходимого им для принятия собственных решений относительно рецептурных лекарств, жизненно важно (A.5033).

#### Реформа общественной безопасности и уголовного правосудия

Вопрос общественной безопасности и обеспечения безопасности нашей общины является одним из наиболее важных. Последние 100 дней я участвовал в принятии законов по борьбе с преступностью в нашем округе и законопроектов, обеспечивающих безопасность наших семей.

#### Вот некоторые основные моменты:

- Я поддерживаю закон, который призывает внести изменения в устаревшие законы о реформе залога. Мы требуем, чтобы к нашим судьям вернулась свобода действий, что дало бы им возможность не выпускать рецидивистов на наши улицы (A.3183).
- Сотрудники правоохранительных органов являются частью нашего сообщества и обеспечивают его безопасность. Вот почему я поддерживаю закон, согласно которому воздействие фентанила на любого человека, оказывающего первую помощь, является уголовным преступлением класса В. Этот законопроект обеспечит им поддержку и безопасность (A.4085-A).
- Наша община борется с нелегальной продажей каннабиса, которая должна быть остановлена! Как член Ассамблеи от округа, в котором вы живете, я работаю над проектом закона, суть которого - считать нелегальную продажу каннабиса уголовным преступлением. Мы не будем стоять и смотреть, как незаконные вещества продаются нашим детям и членам нашей общины!

I want to thank the residents of South Brooklyn during my first 100 days in office. I will always fight for you and the community we call home, and together we can make New York better and stronger than ever.

If you have any questions or concerns, please reach out to my office at 1800 Sheepshead Bay Rd, Brooklyn, NY, call 718-743-4078, or email [novakhovm@nyassembly.gov](mailto:novakhovm@nyassembly.gov)

**Я хочу поблагодарить жителей Южного Бруклина за первые сто дней моего пребывания в должности. Я всегда буду бороться за Вас и за район, который Мы называем нашим домом. Вместе Мы сможем сделать Нью-Йорк лучше и сильнее, чем когда-либо.**

Если у Вас есть вопросы или проблемы, пожалуйста, обращайтесь в мой офис

по адресу: 1800 Sheepshead Bay Road, Brooklyn, NY  
по телефону: 718-743-4078

по электронной почте: [novakhovm@nyassembly.gov](mailto:novakhovm@nyassembly.gov).

★ ★  
**ASSEMBLYMAN**  
**MICHAEL NOVAKHOV**  
45<sup>TH</sup> ASSEMBLY DISTRICT

